## **Internship** Certification

It is certified that University student <u>Jonghwan Im</u> who major in <u>Advertising</u> have finished his practice from <u>17/11/08</u> (yy/mm/dd) to <u>18/06/10</u> (yy/mm/dd) in <u>Qbao Foundation</u> company<u>Translation and Consulting</u> department.

During the student's internship, under the guidance of our company's staff, he has got a preliminary understanding of the work, and has got familiar with the work system, as well as the details and standards involved in the process. In addition, he is a quick learner and is able to adapt himself to the work quickly. In the company, he was good at communicating with other colleagues and nice to everybody. In some urgent situations, he always worked very late and never complained about it. His sense of duty, his diligence, his sincere attitude and cooperation have left a very good impression to his colleagues and company.

Signature(Seal):

Date:18/06/12

姓名	林钟焕	性别	男	电话	15618730335
学校			专业名称	广告系	
实习单位	Qbao Foundation				
实习地址	上海市杨浦区长阳路 2588 号 2 栋 2 楼				
联系人	孙若禹		电话		17317684932

## 实习证明

学校\_\_\_\_\_系\_广告类\_专业\_林钟焕 同学于 兹有 <u>2017</u>年 <u>11</u>月 <u>8</u>日至 <u>2018</u>年 <u>6</u>月 <u>10</u>日在 <u>Qbao Foundation</u> 实习。该同学的实习职位是 翻译、社区咨询管理

实习评语:

该生在我公司实习期间,态度端正,学习踏实,工作认真,并能够严格遵守 并执行公司的各项规章制度。认真学习业务知识,在很短的时间内,就掌握了工 作的要点和技巧,并将其合理的运用到工作中去。在工作中遇到不懂的地方,能 够虚心向富有经验的前辈请教,善于思考,并能够积极主动的配合其它相邻工作 同仁协调完成各种工作任务。在时间紧迫的情况下,加时工作、保质保量完成工 作任务。实习工作期间,是个出色的办事能手,在实习期间得到领导与同事们的 一致好评。

特此证明!

